
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/22-01/22  
URBROJ: 2170-01-09-10-22-24 

Rijeka,  14. 24. listopada 2022. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 40. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  24. listopada 2022. godine, s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Marino Srdoč, predsjednik VMO Srdoči 

 Filipa Capan, zamjenica predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Robert Urek, član VMO Srdoči 

 Martina Bogdanić, tajnica MO  

 Ivo Stojčević, susjed  parcele na kojoj će se realizirati fitness park Tonžino  

 Meri Mahnić, odvjetnica gosp Stojčevića 
 

Sjednici nije nazočio: 

 Branko Srdoč, član VMO Srdoči 
 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Marino Srdoč. 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  

 
DNEVNI RED: 

1. Fitness park Tonžino 
2. Usvajanje Rebalansa financijskog plana VMO Srdoči za 2022. godinu 
3. Usvajanje Izvješća o provedenom programu Dan MO Srdoči 2022 
4. Usvajanje Izvješća o provedenom programu Sport 2022 
5. Poziv na dostavu smjernica – Izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja dijela naselja Srdoči u 

Rijeci 
6. Razno i pristigli dopisi 

 
AD 1 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju planirane izgradnje fitness parka Tonžino koji je planiran 
od svibnja 2016. godine, pribavljene su za njega dozvole, projekti te financijska sredstva za 
građevinske, hortikulturne radove te fitness sprave. Projekt se morao mijenjati (smanjiti) jer je jedan 
susjed na toj gradskoj parceli izgradio ilegalno šupu koju je legalizirao. U međuvremenu je drugi susjed 
na drugi dio parcele ilegalno odložio građevinski materijal te ju na taj način zaposjeo. Tvrdi da parcelu 
od 1972. godine održava te da je u posjedu ali i da mu je taj dio parcele neophodan za prolaz. 
Predsjednik vijeća je pozvao njega i njegovu odvjetnicu na dogovor. Stojković kaže da je u više navrata 
tražio otkup zemljišta ali proces nije pokrenut. Kaže da je dio građevinskog materijala njegov ali da su 



dio tako odbacili susjedi koji su renovirali kuću. Slaže se sa time da se tamo napravi fitness park iako bi 
kaže radije da je dječji park. Slaže se sa time da se dio koji mu je potreban za ulaz ostane njemu a na 
ostalom dijelu parcele da se napravi fitness park.  
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje, isto će se prenijeti službama Direkcije zajedničke 
komunalne djelatnosti koja je nadležna za izgradnju fitness parka 

 
 
AD 2 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči daje na usvajanje Rebalans financijskog plana VMO Srdoči za 2022. 
godinu. Rebalans je potreban jer su se na programu Dan MO Srdoči ostvarile veće donacije od planiranih 
po proračunu.   
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Rebalans financijskog plana za 2022. godinu 
 

 
AD3 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa predloženim Izvješćem o provedenom programu 
Dan MO Srdoči 2022 te ga dao na usvajanje 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće programa Dan MO Srdoči 2022 
 
 
AD4 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči upoznao je vijećnike sa predloženim Izvješćem o provedenom programu 
Sport 2022 te ga dao na usvajanje 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće programa Sport 2022  
 
 
AD5 
Predsjednik Vijeća MO Srdoči otvara raspravu po pitanju izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja 
dijela naselja Srdoči za koje Odjel za urbanizam traži prijedloge izmjena. Vijeće je u više navrata tražilo 
dostavu čitljivije skice područja jer nema točnu sliku o kojem precizno području zahvata se radi. Skica 
nije dostavljena. Nakon rasprave zaključeno je: 
Zaključak: 

 Vijeće će poslati odgovor u kojem ukazuje na manjkavost usklađenja zone zahvata sa 
susjednim područjima na kojima je već donese DPU na način da su ti planovi manjkavi. 
Vijeće predlaže da se za kompleks od 7 stambenih zgrada koje će se graditi iznad Marti 
Retail Parka napravi izlaz ne kako je predviđeno na kružni tok koji bi vodio prema AB 
Šimića i Plodinama pa dalje u centar Srdoča nego na jug preko ili rubnim područjem 
Marti Retail Parka sa kružnim raskrižjem na spoju prometnica trgovačkog centra sa 
glavnom prometnicom Rijeka - Kastav. Tako bi se smanjio pritisak novog prometa na 
Centar Srdoča, omogućio bi se manje opasan izlaz iz Marti Retail Park te bi se 
omogućio manje opasan izlaz iz ulice Jurja Dobrile koji je također problematičan. 
Vijeće MO Srdoči inzistira da se sa nadležnim službama Rijekaplusa i Odjela za 
komunalni sustav nađe na terenu da bi se pokazalo realno stanje na prometnicama 

 
 
 
AD6 
Predsjednik vijeća daje na razmatranje pristigao prijedlog nadležnih služba Rijekaplusa da se za 
preostalih od 8.000,00 kn (s PDV-om) izradi za 2.000,00 kn Elaborat zatvaranja dijela ogranka Ulice 
Markovići postavom zaštitnih stupića kod kućnog broja 18 i prateće vertikalne signalizacije, za 1.750,00 
kn realizira zatvaranja dijela ogranka Ulice Markovići postavom zaštitnih stupića kod kućnog broja 18 i 
prateće vertikalne signalizacije te da se ostatak od 4.250,00 kn utroši na neki manji zahvat za koji nije 
potrebna izrada elaborata. Predlaže se postava LED svjetiljke na postojeći stup javne rasvjete u blizini 
lošije osvjetljenog pješačkog prijelaza. Zamjenica predsjednika kaže da treba inzistirati na postavi 
usporivača prometa koji su traženi u ulicama Kurirski put – Tonžino – Markovići. Referira se na prethodni 



mail Rijekaplusa koji kaže da se usporivači prometa više neće postavljati bez provođenja mjerenje brzine 
u periodu od mjesec dana te izradi Studije opravdanosti postave usporivača prometa (3.000,00 kn), te  
Elaborata postave usporivača (5.000,00 kn) za dvije pozicije. Ovo nije bilo rečeno u svibnju na zboru 
građana na kojem su bili voditelji odsjeka službe prometa Rijekaplusa. Kaže da se taj novac treba 
preusmjeriti na označavanje pješačkih prijelaza u blizini škole. Predlaže pješački prijelaz kod crkve. 
Vijeće se slaže. 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo da se za preostalih 8.000,00 kn nerealiziranih sredstava 
komunalnih prioriteta ocrta crvenom bojom pješački prijelaz kod Marije Grbac 62 
(crkva) 

 
 
 
Predsjednik kaže da je vijeće iz novina saznalo da je Gradonačelnik bio na gradilištu POS-ovih stanova 
na Martinkovcu. Kaže da mu je pisao jer se marginaliziraju vijeća mjesnih odbora, želio je na terenu u 
obilasku ukazati na nedostatke tog projekta.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik vijeća kaže da je došao upit Odjela za poduzetništvo kojim se traži mišljenje vijeća na 
zatraženo produljenje rada ugostiteljskog objekta Krug za datume 7.10. te 12.11.2022. godine 
Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno dalo pozitivno mišljenje  
 
 
Predsjednik vijeća upućuje na svoj dopis prema nadležnim službama hortikulture koje su odbile orezati 
grane stabla koje po mišljenju stanovnika udaraju u fasadu na adresi Srdoči 59. Postavljena je skela za 
rad na novoj fasadi kojoj smetaju grane stabla. Predsjednik kaže da ista stabla gustom krošnjom 
onemogućuju javnu rasvjetu na pješačkom prijelazu južno od zgrade, ispod dječjeg igrališta. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik upoznaje vijeća sa odgovorom Nikice Čorka vezano uz traženu postavu bukobrana na 
zaobilaznici ispod Andrije Mohorovičića. Kaže sve smo pokušali, komunalno redarstvo kaže da je nije 
nadležno za buku sa zaobilaznice, jedino se stranka može obratiti sanitarnoj inspekciji.  
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik kaže da odgovor od Autotroleja u kojem se navodi da je na traženje mjesnog odbora uveden 
još jedan autobus oko 7:20, nije točan. Kaže da niti u rasporedu nema tog autobusa niti na cesti. Traži 
da Autotrolej pismeno odgovori u koliko je točno taj autobus te  da se on uvede u vozni red. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Vijećnik Urek kaže da se treba opet Grad podsjetiti da se planira bilo gdje na Srdočima elektropunionica 
za automobile. 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama  
 

 
Predsjednik prelaže da se traži prenamjena ceste D233, dio koji je zatvoren prema Kastvu, u parkiralište. 
Na taj način Moglo bi se tražiti uređenje tog prorstora, u prvom redu sječa izraslih smokava iz asfalta te 
uklanjanje drugog raslinja, ali i češće čišćenje i osmišljavanje drugog sadržaja. U dogledno vrijeme nje 
na vidiku spajanje te ceste na prometnice Grada Kastva.  
Zaključak: 



 Uputiti će se dopis nadležnim službama  
 
 
Predsjednik kaže da se boja na usporivačima prometa kod ugostiteljskog objekta Krug izbrisala i da ju 
treba obnoviti, isto kao i boju na ogradi prometnog otoka preko puta koja je puna hrđe. Zatražiti će se i 
obnova boje kod vodospreme Kal u starim Srdočima, kao i kod kružnog toka kod škole (stupići) te duž 
glavne prometnice Mate Lovraka od 1 – 20 (od Plodina do nogometnog igrališta). 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
 
Predsjednik vijeća traži da se traži informacija u kojoj je fazi projekt izgradnje vijadukta koji će spajati 
Dinka Šimunovića i Andrije Mohorovičića.  
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama  
 
 
Predsjednik kaže da se treba podsjetiti nadležne službe Rijekaplusa da su obećale staviti frezani asfalt 
na 3 makadamske ceste u Srdočima na kojima su već desetljećima obiteljske kuće.  
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama  
 
 
Vijećnik Urek kaže da motori i dalje divljaju po cestama Srdoča, ljudi se žale. Vijeće je nemoćno, to spada 
u nadležnost policije koje se trebaju pozvati u vrijeme kada se kršenje javnog reda i mira odvija. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
Predsjednik Vijeća kaže da je nogostup u ulici Dražice kod autokuće Pogarčić potpuno propao, ima velike 
rupe i nakošen je. Vezano uz to pisao je Odjelu za komunalni sustav Grada Rijeke tražeći da se popravi. 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 19:50 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri  (4) stranice. 
 

 

Zapisničar  

      Martina Bogdanić 

                                                      
                                    
 

Predsjednik VMO Srdoči 
 
     Marino Srdoč  

 

 


